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Inleiding 
Watervelden Muiden 
Watervelden zijn de internationale standaard voor het spelen van tophockey. Maar als het aan wereldhockeybond FIH ligt niet 
lang meer. Iedereen ziet dat het waterverbruik voor hockey een probleem is, volgens journalist Pepijn Keppel van het NRC 
dagblad. Per keer wordt er 6000 tot 9000 liter water op het hockeyveld gesproeid. 
De Fransman Thierry Weil, directeur van de wereldhockeybond FIH, vindt dat het zuiniger moet en pleit voor een ander soort 
waterloos veld.  
In Nederland verbruiken 286 watervelden in totaal 1,8 miljard liter water per seizoen. 
 
Vraag 1 
Zijn er goede (internationale) alternatieven bekend voor een waterveld? In het kader van duurzaamheid.  
 
Antwoord 
De gemeente volgt de ontwikkelingen m.b.t. de verduurzaming van velden op de voet en stelt dit ook steeds aan de orde bij 
leveranciers als er behoefte is aan renovatie of uitbreiding, maar op dit moment zijn er geen waterloze alternatieven die 
kwalitatief een waterveld benaderen. Wel zullen wij bij de aanbesteding van de velden duurzaamheid een prominente rol 
geven.   
 
Vraag 2 
Indien bekend, wat zijn de kosten van één goed waterloos veld? 
 
Antwoord 

Is niet van toepassing aangezien er geen gelijkwaardig alternatief is voor een waterveld. 
 
Vraag 3 
De kunststof polyethyleen wordt gebruikt voor het kunstgras wat gebruikt wordt voor de watervelden.  
Het RIVM stelt dat: het mogelijk is dat organische verontreinigen in grondwater via kunststof (polyethyleen) de kwaliteit van 
het drinkwater aantasten.  
Is het wijs, gezien deze informatie, om naar een alternatief op zoek te gaan voor het kunstgras?  
 
Antwoord 
De gemeente Gooise Meren spant zich in om risico’s op verontreiniging of andere milieuschade als gevolg van de aanleg of 
het gebruik van sportaccommodaties zoveel mogelijk te voorkomen. Bij de opbouw van een waterveld zijn er mogelijkheden 
verontreiniging van het grondwater tegen te gaan. Wij brengen milieuaspecten, met inbegrip van het waterverbruik, 
nadrukkelijk onder de aandacht van de toekomstige bouwer van de velden. Een alternatief voor kunstgras, te weten 
natuurgras, voor hockey is op dit moment echter niet aan de orde.   
 


